
«Уважаемые висагинцы!
Совсем скоро мы будем отмечать день

рождения нашего замечательного города. К
этому событию мы каждый раз готовимся очень тщате ль -
но и ответственно. 

К сожалению, почти каждый день, а особенно после вы-
ходных, сталкиваемся с тем, что в городе много мусора: и
возле контейнеров, и в местах отдыха горожан, и даже на
детских площадках. Очень важно, чтобы жители были за-
интересованы в чистоте на улицах, не выбрасывали мусор
на тротуары, возле домов и мусорных контейнеров, на про-
езжую часть, а ведь это происходит в городе сплошь и рядом. 

Обращаюсь ко всем жителям Висагинаса с просьбой
проявлять уважение как к окружающим, так и к самим
себе - не мусорьте, не ломайте! Чистота нашего города во
многом зависит от культуры поведения горожан. Без по-
мощи жителей города безупречного результата достичь
трудно. Поэтому одним из самых важных моментов яв-
ляется сотрудничество самоуправления с общест вен -
ностью. Прошу жителей, заметивших факты не со  б лю дения
упорядочивания отходов или варварского отношения к
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Administracijos direktorius Sergejus Mickevičius infor-
muoja apie vykdomą veiklą.

Директор администрации Сергей Мицкевич информи-
рует о выполняемой работе.

Хорошая новость
для садоводов

В начале недели, по ини ци -
ативе члена Висагинского само-
управления Евгения Шуклина,
деревянные прилавки с площа ди Сантарвес были перенесены на площадку
возле ма газина «Maxima» на пр. Тайкос. Прилавки установлены на одном из
5 мест, которые ранее были ут верждены Cоветом самоуп рав ления (решение
Совета от 31 мая 2017 г. № TS-102). Теперь висагинцы смогут здесь продавать
выращенные на своих дачных участках овощи, ягоды, фрукты и цветы, а
также дары леса - грибы и ягоды. «У нас всегда есть желающие продать вы-
ращенные на своем огороде овощи и фрукты или собранные в лесу грибы и
ягоды. Надеемся, что висагинцы по достоинству оценят проявленную заботу:
на прилавке можно удобно расположить товары, а навесы защитят от солнца
и осадков. К тому же, прилавки расположены в людном месте, поэтому недо-
статка в покупателях точно не будет. Также хочется попросить горожан бе-
режно относиться к инвентарю - не ломать, не портить прилавки, не мусорить.
За этой территорией ведётся видеонаблюдение, поэтому очень надеемся, что
на этом своеобразном мини-рынке будет чистота и порядок», - поспешил по-
делиться новостью директор администрации. 

Торговые места для жителей Висагинского самоуправления, желающих
продать выращенную на своих дачных участках продукцию, будут предостав-
ляться абсолютно бесплатно, однако следует оформить разрешение на торговлю
в администрации самоуправления. За подробной информацией следует обра-
щаться к главному специалисту Отдела управления местным хозяйством и строи-
тельства Леонарде Заянковской (ул. Парко, 14-108), тел. (8 386) 33 801. 

Благодарим члена Висагинского самоуправления Евгения Шуклина за
ини циативу, проявленную в организации торговых мест для садоводов, и за
проделанную работу. «Надеемся, что создание таких специализированных
прилавков, где любой житель Висагинаса бесплатно может продавать фрукты
и овощи со своего участка, приживется и будет пользоваться спросом» - ска-
зал Евгений Шуклин.
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Pagalbos ir gelbėjimo darbų planinė
treniruotė

Liepos 14–15 d. Lietu-
vos Raudonojo Kryžiaus
draugijos Visagino sky -
riaus paieškos ir gelbėjimo
būrys kartu su partneriais
iš Vo kietijos Raudonojo
Kry žiaus (Volfsburgo ir Gif -
hor no miestų) draugijos or-
ganizavo pagalbos ir gelbėjimo darbų planinę treniruotę. Mokymuose dalyvavo
Visa gino, Klaipėdos, Vilniaus Raudonojo Kryžiaus skyrių savanoriai, taip pat sa -
vivaldybės administracijos direktorius Sergejus Mickevičius.

Jau šešiolika metų iš eilės komanda iš Vokietijos Raudonojo Kryžiaus draugijos
atvyksta į Lietuvą vesti mokymų. Jau antrus metus Visagine jie rengia pasiruošimo
krizinėms situacijoms pratybas. Svečiai atsiveža visą reikalingą inventorių, kurį
vėliau dovanoja Lietuvos Raudonojo Kryžiaus draugijos Visagino skyriui. Šį kartą
organizatoriai mokė treniruotės dalyvius suteikti pagalbą sprogimo atveju: pasiruošti
nukentėjusiųjų priėmimui, juos užregistruoti, pamaitinti, aprūpinti būtiniausiais
medikamentais ir daiktais.

„Dėkoju visiems, kas dalyvavo šiuose mokymuose, o ypatingai partneriams iš
Vokietijos. Manau, kad tik nuolatos tobulinant savo įgūdžius galima sklandžiai or-
ganizuoti veiklą ištikus ekstremaliai situacijai“, – sakė administracijos direktorius
Sergejus Mickevičius.

магазина гармонично впи сывалось в
архитектуру нашего горо да.

«Подчеркиваю, что не обходимо
строго придерживаться выполнения
всех надлежащих правовых актов,
учитывать интересы висагинцев и,

На прошлой неделе мэр самоуп -
равления Даля Штраупайте встре-

тилась с представи телями ЗАО «Lidl
Lietuva». На встрече также присутство-
вали вице-мэр Зинаида Тресницкая,
директор администрации Сергей Миц-
кевич и специалисты администрации. 

Участники встречи дискутирова ли
о планируемом строительстве торго-
вого центра «Lidl» в Висагина се, об
инфраструкту ре и офо рм ле нии при -
легаю щей территории, чтобы здание

2017 m. liepos 13 d. Mo lėtų rajono
savivaldybėje posėdžiavo Utenos regiono
plėtros taryba. Tarybos po sė  dyje dalyvavo
savivaldy bės merė Dalia Štraupaitė. Ute -
nos regiono plėtros tarybai priklauso
Anykščių, Vi sa gi no, Zarasų, Utenos, Ig na -
linos ir Molėtų rajonai.

RK pirmininkas ir jo pa va duotojas.
Nauju RK pir mi ninku ta po Belgijos
senato narys, at st ovaujan tis vokiš -
kai kalbančiai bendruomenei, Kar las-
Heinzas Lambertzas. Kreip  da masis į

350 RK narių, savo padėkos kalboje
naujasis pirmi ninkas teigė, kad atsižvel-
giant į tai, kad pastaraisiais metais kyla
daug iššūkių, ES turi įsi klausyti į pi -
liečius ir „viską persvarstyti iš esmės“,
suteikdama daugiau galių vietos ir re -
gionų valdžios institucijoms. Jis nurodė,
kad RK ir toliau prisidės prie svarstymų
dėl ES ateities ir kovos siekdamas ap-
saugoti sanglaudos politiką. Išrinktasis
pir mi ninkas įsipareigojo stiprinti RK
ryšius su visais Europos mies tais ir re-
gionais ir plėtoti dar glau desnius san-
tykius su visomis ES ins titucijomis.

Plenarinės sesijos darbot var kėje
svarstymui buvo numatyti daugiau nei
30 klausimų. Sesijos metu svarstytos
nuomonės dėl socialinės apsaugos
sistemų koordinavimo, migracijos srau -

►

Europos regionų komitetas (toliau
RK), tai Europos Sąjungos vietos ir

regionų lygmens atstovų asamblėja,
kurioje subnacionalinėms valdžios insti-
tucijoms (regionams, apskritims, savi -
valdybėms ir kt.) suteikiama tiesio ginė
tribūna ES institucinėje struktūroje. Re -
gionų komitetas įsteigtas 1994 m. Jį su-
daro 350 tikrųjų narių ir tiek pat pa   kaitinių
narių. ES valstybei narei at sto vau jančių
narių skaičius apytikriai pro  porcingas
tos šalies gyventojų skai čiui. Lietuvai
atstovauja 18 narių – 9 tik rieji ir 9 pakai-
tiniai. 

Sesijos pradžioje į susirinkusiuo-
sius kreipėsi 2,5 metų trukmės ka den -
ciją baigiantis pirmininkas, Espo mies to
(Suomija) tarybos narys, Mark ku Mark -
kula. Po jo kalbos bu vo išrinktas naujas

Europos regionų komiteto plenarinė sesija
Š. m. liepos 12–13 d. Briuselyje vykusioje 124-ojoje Europos

regionų komiteto plenarinėje sesijoje dalyvavo Visagino savival dybės
mero pavaduotoja, Europos regionų komiteto pakaitinė narė Zinaida
Tresnickaja. 

tų valdymo ir gyvybių gelbėjimo, tarp-
tautinio vandenynų darnaus valdymo,
Energetikos sąjungos valdymo ir šva -
rios energijos, energijos vartojimo efek-
tyvumo, Europos mažataršio judumo
strategijos ir kt. 

Lietuvos delegacijos narė Daiva
Matonienė pristatė parengtą nuomonę
„Skatinimas naudoti atsinaujinančių iš -
teklių energiją“. Pranešėja atkreipė
dėmesį į tai, kad prieš rengiant nacio -
nalinius planus labai svarbu iš anksto
suderinti veiksmus su kaimyninėmis ES
šalimis bei į procesą įtraukti regionines
ir vietos valdžių institucijas. Ji pabrėžė,
kad ES turi skirti didesnį dėmesį
atsinaujinančios energijos technologijų
plėtrai ir jų diegimui, nes naujosios
technologijos suteiks visiems vartoto-
jams, nuo pramonės iki namų ūkių,
protingiau ir taupiau naudoti energiją,
rinktis švarius ir efektyvius jos gamybos
būdus.

Iš viso į Tarybos posėdžio darbotvarkę
buvo įtraukti 8 klausimai. Be kitų svar -

bių klausimų posėdžio metu kalbėta
apie regionų specializaciją, sutaupytų
lėšų panaudojimo galimybes Utenos re-
giono projektuose. Buvo tartasi dėl Ute -
nos regiono plėtros 2014–2020 m.
pla no, dėl kreipimosi į Socialinės ap -

Utenos regiono plėtros tarybos posėdis 

sau gos ir darbo bei Susisiekimo mi -
niste rijas, kitų klausimų.

Posėdyje dalyvavęs Lietuvos Res -
publikos vidaus reikalų viceministras
Giedrius Surplys savo pranešime pri -
statė regioninės politikos viziją, re gio -
ninės specializacijos tikslus, jos kūrimo
ir įgyvendinimo etapus ir kryptis bei ar-

timiausius darbus regioninės politikos
srityje bei svarstymus dėl regionų kom-
petencijos centrų kūrimo.

Po posėdžio Tarybos nariai ir sve -
čiai apsilankė Molėtų rajono savival -
dybės objektuose, kuriuose įgyvendinti
projektai. Kitas tarybos posėdis vyks
liepos 26 d.

►

И снова LIDL самое главное - уделять особое вни-
мание тем жителям города, которые
проживают в непосредственной бли-
зости от будущего строительного объ-
екта. Нуж но учесть все факторы
риска, свя занные со сносом здания
гостиницы «Аукштайтия», учесть все
мелочи, которые могут повлечь нару -
шение комфорта и повлиять на здо-
ровье людей, проживающих рядом»,
- сказала мэр. Представители компа-
нии «Lidl Lietuva» обещали передать
всю полученную информацию руко-
водству компании и учесть все поже-
лания висагинцев.

Pasiruošimas
Miesto šventei
įgauna pagreitį

Rugpjūčio 4–5 dienomis
Vi sagine vėl šurmuliuos tra di -
cinė Miesto šventė „Čia mūsų
na mai“. Liepos 18 d. organi -
za cinio komiteto pirmininkas
sa vivaldybės administracijos direktorius Sergejus Mickevičius su įvairių institucijų
atstovais aptarė vyksiančios šventės programą. Posėdyje dalyvavo komiteto nariai,
savivaldybės administracijos specialistai, Visagino kūrybos namų, Kultūros centro
bei Visagino viešosios bibliotekos vadovai ir atstovai.

Pasiruošimas Miesto šventei prasidėjo jau seniai. Atsakingi darbuotojai ieškojo,
kuo nustebinti miestelėnus ir svečius artėjančios šventės proga. Palaipsniui idėjos
įgavo konkretų pavidalą ir prasidėjo ilgas bei kruopštus darbas. Šventės idėją
pristatė kultūros centro direktorė Danutė Morkūnienė ir šventės režisierė Janina
Mažeikienė. Komiteto nariai išsamiai aptarė šventinius renginius, pasirengimą
jiems. Organizatoriai žada gausybę skirtingo žanro renginių, skirtų net išrankiausio
žiūrovo poreikiams patenkinti. Aptartas visuomenės informavimas apie renginius,
sporto varžybų organizavimas ir kitos iškilusios problemos bei jų sprendimo būdai.
Taip pat buvo kalbama apie prekybos organizavimą šventės metu. 

Organizatoriai pažymėjo, kad iš visaginiečių tikisi geros nuotaikos ir aktyvaus
dalyvavimo. Išsami informacija apie šventinius renginius jau greitai bus paskelbta
interneto svetainėje www.visaginas.lt, kitame laikraštyje „V každyj dom“ ir „Face-
book“ paskyroje „Visagino savivaldybė“. Sekite mūsų naujienas!

«Чисто не там, где убирают, а там, где не сорят»
Мэр самоуправления Даля Штрау  пайте обращается к жителям и предприятиям Висаги-

наса с призывом поддерживать чистоту на территории нашего города:

имуществу города (заезд рабочей техники на тротуары
или бордюры и пр.), звонить по тел. 8 687 20 092. Можете
также фотографировать эти факты и высылать фото на
эл. п. mere@visaginas.lt

Отдельно хочу обратиться к руководству и работникам
тех предприятий и фирм, которые выполняют ремон т но-
строительные работы на территории самоуп равления! Вы
несете полную ответственность за соблюдение порядка на
ваших строительных площадках и за сохранность город-
ской инфраструктуры в этих местах.

Хочу напомнить, что за несоблюдение правил по упо-
рядочиванию мусора или порчу городского имущества на
нарушителей будет наложен административный штраф.
Будем штрафовать всех, кто не хочет жить в чистоте и по-
рядке! 

Давайте вместе поддерживать чистоту в городе и на
своем примере воспитывать будущее поколение. Ведь
Висагинас - это наш с вами общий дом, и только мы смо-
жем сделать его красивым и приятным для жизни, для от-
дыха горожан и гостей города.

Благодарю за понимание!»►


